

2023年第四季 (Edition 2023 Q4) 香港區 (Hong Kong)

本期内容 IN THIS ISSUE

X' mas Incentive

- 健康及商機分享說明會 (HOPE) Health & Opportunity Presentation Experience meeting 2023年10月 / 2023 October
- 接觸麗泰香港更方便

It is easy to contact Lifestyles HK

- 健康及商機分享說明會 (HOPE) **Health & Opportunity** Presentation Experience meeting 2023年11月 / 2023 November
- 中港澳送貨服務 Delivery service to China, HK & Macau
- 星期日辦公時間 Sunday office hours
- Holiday notice

辦事處資訊 **OFFICE INFO**

辦事處資訊 麗泰(亞太)有限公司 香港九龍尖沙咀 庸東道28號 新太陽廣場5樓506A室

Lifestyles Asia Pacific Ltd Rm 506A, 5/F Lippo Sun Plaza 28 Canton Road

Tsim Sha Tsui, Kowloon, HK

電話Tel: 2739 0020 傳真Fax: 2739 0030 www.lifestyles.net

電郵E-mail: hongkong@lifestyles.net

WhatsApp: 6358 4752 微信WeChat: Lifestyles Intra HK 面書 FaceBook: @LifestylesHKofficialpage 微訊公眾號 WeChat public account: 麗泰天茶 IG InstaGram : lifestyles_intra_hk

超筍12月聖誕優惠, 今個月唔落單,你就走寶啦!

12月份單一購買產品達指定分數,可享以下優惠,多買多送:

單一購貨滿

每210分

1,400分

2,800分

任何麗泰產品

折後半價多購買一件

免費送兩件

例一: 420分,可用折後半價多購買產品兩件。

例二: 1400分,可用折後半價多購買產品6件及可得免費產品1件,連原有的3件天茶

優惠產品,即共有10件麗泰優惠產品。

• 只限有效會藉會員

本地送貨 - 會員可用1件免費產品,換1次免費本地送貨,訂單確定後將不可更改;

如送貨地址的樓宇沒有升降機直達送貨樓層或地下,第一層樓首兩箱免附加費,其後每箱每層為港幣\$10;

送貨服務不包括機場及陸路不能直送的離島區

優惠麗泰產品不適用於續會費,入會費,及助銷產品,此外,半價及免費產品不可獲得分數

SUPER X'MAS INCENTIVE, ORDER NOW, DON'T MISS IT!

In December, if a single order reaches the specified point, you are entitled to have the following privileges. The more you purchase, the more you will be rewarded!

Single order with Any Lifestyles product net 50% off extra 1 unit

Every 210 points

1,400 points

2,800 points 2 FREE units

Example 1: 420 points, net 50% off for 2 extra units of product

Example 2: 1400 points, net 50% off for 6 extra units of product + free 1 unit + original 3 units

of Express Direct privilege products totally having 10 units of privilege product

Terms & conditions:

- Applicable to valid membership only
- Local delivery member can exchange from 1 unit of free product to 1 free local delivery. Once the order is confirmed, it cannot be changed
- If there is no lift in the building, first 2 cases for the 1st floor is free surcharge, thereafter there is surcharge \$10 per case per floor
- No delivery for area that cannot be accessed by truck
- Purchase additional products offer does not apply on renewal fee, application fee & sales aids. The additional purchases items are not eligible for points









健康及商機分享說明會 (HOPE) 2023年10月29日

麗泰香港於7月30日擧辦了疫情後首個健康及商機分享説明會,反應良好,故再接再厲,於10月29日再在麗泰香港辦公室舉行新一次的説明會,對象仍為在香港工作的菲律賓人。

首先由財務經理介紹公司背景,天茶及商機給與會人士認識,之後由菲律賓領袖及 直銷商分享其親身的天茶故事,令眾直銷商進一步認識到天茶對改善身體的8大機 能的奇妙功效。最後還有有獎問答遊戲,考考各人對公司及天茶的認識。

得到各直銷商及領袖的支持,今次的説明會又完滿結束。有見説明會的成功,有領袖決定於11月在公司為其組織擧辦説明會,故很快,説明會又會再同大家相見。

精彩的天荼故事分享,已上載至官方面書 @LifestylesHKofficialpage, 歡迎登入, 溜灠,讚好及分享。

HEALTH OPPORTUNITY PRESENTATION EXPERIENCE (HOPE MEETING) 2023 OCTOBER 29

Lifestyles Hong Kong had organized its successful HOPE meeting (after COVID-19) on July 30, so we organized another HOPE meeting on October 29 while the target audience were still the Filipino working in HK.

HK Finance Manager introduced the background of the company, Intra and business opportunity to everyone. PH leaders and Distributors shared their experience on using Intra to let attendants know more about the amazing effect of Intra to the 8 biological system of their bodies. The event ended with a guiz game and prizes, to find their knowledge on Lifestyles and Intra.

With the support of everyone, we had a successful meeting again. Another PH leader decided to hold a HOPE in office for her organization in November. See you soon.

Intra stories are uploaded to official FaceBook @LifestylesHKofficialpage, you are welcome to access, like & share.



Health Opportunity Presentation & Experience







接觸麗泰香港更方便

現在,你有更多途徑獲得麗泰香港的最新資訊:

(Facebook): @LifestylesHKofficialpage

🏊 微訊公眾號:麗泰天茶

IG (Instagram) : lifestyles_intra_hk

即刻追蹤及關注,以獲得我哋嘅一首資訊及最新消息啦!

It's so easy to get in contact with Lifestyles HK!

Facebook : @LifestylesHKofficialpage

○ WeChat Public Account : 麗泰天茶

Instagram : lifestyles_intra_hk

Follow our pages now to be the first to get the latest news!





Health Opportunity Presentation & Experience

健康及商機分享說明會 (HOPE) 2023年11月12日

麗泰香港很榮幸, Glenda Mata (執行董事)遠道由菲律賓到香港,於11月12日在麗泰香港辦公室舉行了健康及商機分享説明會。

她講解我們要有財務計劃的原因,參加麗泰商機計劃如何助我們達到要求。接著再由Josielyn Despi (國際分銷董事),介紹公司背景,天茶,蔬果丸加強版,纖維丸,心鈣健及麗泰商機給與會人士認識。之後更與眾分享其親身的天茶故事,麗泰商機更令她達到財務自由,工作自由及一切榮譽,最後鼓勵各人努力建立自己的團隊,以達到身體健康之餘,更得到工作上的自由,真正做到每天活得更精彩。

希望不久又會有各地的領袖到香港舉行健康及商機分享説明會,開展他們在香港的 組織及事業。

HEALTH OPPORTUNITY PRESENTATION EXPERIENCE (HOPE MEETING) 2023 NOVEMBER 12

Lifestyles Hong Kong is honored to have Ms Josielyn Despi (ED) from Philippines to organize her HOPE meeting in our office on November 12.

She told us the reason to have financial planning while Lifestyles business opportunity is a good way to achieve it. Then, Ms. Josielyn Despi (IMD) introduced the background of the company, Intra, NutriaPlus, FibreLife, CardioLife and Lifestyles business opportunity to everyone. She also shared her positive experiences about using Lifestyles Products and how the Business Opportunity allowed her to gain financial and personal freedom. Finally, she encouraged everyone to build up their own team to achieve health & financial freedom and to Live Better Every Day.

We hope that there are many more leaders - globally and from Hong Kong - to hold future HOPE meetings and to build their organizations here soon.



全方位的中港澳運輸服務,實有一區適合你。

DELIVERY SERVICE TO CHINA, HONG KONG & MACAU

麗泰香港的領袖、直銷商及用家,遍佈中國、香港及澳門,因此,麗泰提供中港澳優質 實惠的運輸服務,以方便各領袖及直銷商將天茶安全、方便及快捷地送抵指定地點。



中國 CHINA

產品:天茶水

Product: Intra Liquid

送往地區:全國, 運費:首支HK\$100 其後每支HK\$30 每9支後, 運費由首支起再計

(已包內地報關及稅項事宜,必需提供收貨人護照或內地身份證正背面)

To all region in China, Fee: 1st btl HK\$100; 2nd btl & after HK\$30 per btl; after 9 btls, fee will be counted from the 1st bottle again (include custom clearance & excise; pls provide passport or front & back of the receiver's China ID)

產品: 丸類產品 - 天茶丸、蔬果丸、快纖營、心鈣健 (每10樽丸)

Product : Capsule - Intra capsule, NutriaPlus, FibreLife & CardioLife (every 10 bottles)

送往地區:全國 運費:HK\$170-(已包內地報關及稅項事宜,必需提供收貨人護照或內地身份證正背面)

To all region in China Fee: HK\$170-

(include custom clearance & excise; pls provide passport or front & back of the receiver's China ID)

貨物到達需時14至21個工作天不等 Delivery in 14 - 21 working days



香港 HONG KONG

產品 (天茶水)	九龍區	新界區	香港島區	馬灣/東涌	愉景灣
Product (Intra liquid)	Kowloon	N.T.	HK Island	Ma Wan/ Tung Chung	Discovery Bay
1箱 (case)	\$150-	\$150-	\$150-	\$150-	\$200-
2箱 (cases)	\$200-	\$200-	\$200-	\$200-	\$250-
3 - 10箱 (cases)	\$220-	\$300-	\$300-	\$300-	\$450-

不足1箱的運費更經濟,請向職員查詢 Please enquire charge for delivery less than 1 case



澳門 MACAU

只限天茶水及天茶丸 (Only Intra liquid & Intra capsule)

產品 Product 澳門及氹仔 Macau & Taipa 路環/威斯汀 Coloane/Westin

首兩箱天茶水 Intra liquid first 2 cases \$188- \$218- 其後每箱 afterwards each case \$72- \$72- 每16樽天茶丸 Intra capsules every 16 bottles \$100 \$130-

送貨需時約7個工作天 Delivery in 7 working days





